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Protokół Nr IX/15 

z IX Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

odbytej w dniu 15 lipca 2015 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         - wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec, 

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                              -  Agnieszka Kurek,  

5. Sołtysi                                        -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów oraz 

zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12  Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 

podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał proponowany porządek 

obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2015 rok; 

   b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2015-2025; 

   c) zmiany uchwały nr 18/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 stycznia 2015 roku w sprawie  

       udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu polegającej na zakupie i przekazaniu masy  

       bitumicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 2715W w Dyzinie; 

   d) bezpłatnego przekazania składników mienia komunalnego Samodzielnemu Publicznemu  

       Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Celestynowie; 

   e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów  na czas określony; 

   f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów  na czas określony; 

   g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów  na czas określony; 

   h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów  na czas określony; 

   i) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie  

       odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości; 

   j) zamiaru utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Starej Wsi; 

   k) uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Celestynowie. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 26 maja 2015 roku i 25 czerwca 2015 roku. 

7. Zamknięcie obrad.  

 

Radny Henryk Floriańczyk wnioskował,  aby zamienić  miejscami ppkt. a) i b) z ppkt. i) i j), żeby te 

ppkt. były jako pierwsze. 

Radny Zbigniew Konefał wnioskował o zdjęcie ppkt. j) w sprawie zamiaru utworzenia Zespołu 

Szkolno-Przedszkonego w Starej Wsi. 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie Gminy Celestynów oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek Radnego Zbigniewa 

Konefała o zdjęcie z porządku obrad ppkt. j) w sprawie zamiaru utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Starej Wsi. 

Wniosek nie został przyjęty. (5 głosów za, 7 przeciw). 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek Wójta Witolda 

Kwiatkowski o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Celestynów oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

Wniosek został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek Radnego Henryka 

Floriańczyka o przesunięcie ppkt. i) i j) w miejsce a) i b). 

Wniosek nie został przyjęty. (5 głosów za, 7 przeciw). 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2015 rok; 

   b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2015-2025; 

   c) zmiany uchwały nr 18/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 stycznia 2015 roku w sprawie  

       udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu polegającej na zakupie i przekazaniu masy  

       bitumicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 2715W w Dyzinie; 

   d) bezpłatnego przekazania składników mienia komunalnego Samodzielnemu Publicznemu  

       Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Celestynowie; 

   e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów  na czas określony; 

   f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów  na czas określony; 

   g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów  na czas określony; 

   h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

       Celestynów  na czas określony; 

   i) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie  

       odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości; 

   j) zamiaru utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Starej Wsi; 

   k) uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Celestynowie; 

   l) zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami   

      komunalnymi na terenie Gminy Celestynów oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 26 maja 2015 roku i 25 czerwca 2015 roku. 

7. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad został przyjęty. (12 głosów za). 
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Ad.pkt 2, ppkt a). 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy na zaopiniowanie przez Komisje 

połączone autopoprawki do omawianego projektu uchwały, która została przedstawiona w dniu 

wczorajszym ustnie. 

 

Komisje zaopiniowały autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Celestynów na 2015 rok. (12 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji. Projekt uchwały zakłada zmniejsza się plan dochodów budżetu o 

kwotę 15.244,00 zł i zmniejsza się plan wydatków budżetu o kwotę 2.448,00 zł. Zwiększeniu 

ulegają dochody bieżące o kwotę 40.808,00 zł z tytułu otrzymanego odszkodowania za 

uszkodzone mienie (kwota 10.471,00 zł) oraz z tytułu rozliczenia podatku od towarów i usług 

(kwota 30.337,00 zł); Zmniejszeniu ulegają dochody bieżące o kwotę 30.337,00 zł zgodnie z 

otrzymaną informacją do Ministra Finansów o wysokości subwencji ogólnej na 2015 rok; 

Zwiększeniu ulegają  dochody o kwotę 3.888,00 zł z tytułu refundacji przez Powiatowy Urząd 

Pracy w Otwocku 60% kosztów prac społecznie użytecznych; Zwiększeniu ulegają dochody o 

kwotę 15.766,00 zł z tytułu przyznanego dofinansowania w formie dotacji przez WFOŚiGW 

zadania „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Celestynów”. 

Zmniejszeniu ulegają dochody o kwotę 45.369,00 zł w związku z zakończeniem projektu 

„Zagospodarowanie centrum Celestynowa”. Gmina Celestynów na realizację projektu 

otrzymała dofinansowanie w wysokości 85% kosztów kwalifikowanych (29.592,00 zł) 

wartości zadania inwestycyjnego. W zakresie wydatków nastąpiło: 1) zmniejszenie wydatków 

w kilku pozycjach budżetowych z przeznaczeniem kwoty 9.206,00 zł na ,,Przebudowę drogi 

powiatowej nr 2715W w Dyzinie - pomoc rzeczowa dla Powiatu Otwockiego”; 2) przesunięcia w 

budżecie w ramach funduszu sołeckiego, 3)przesunięcia w ramach administracji t,j.. zakup serwera dla 

Urzędu Gminy, przesunięcie kwoty 9.000 zł na modernizację budynku OSP w Zabieżkach, około 

13.000 zł na profilaktykę alkoholową ze względu na niewykorzystanie środków z roku ubiegłego, o 

kwotę 6.480,00 zł z przeznaczeniem na finansowanie kosztów prac społecznie użytecznych, o kwotę  

15.766,00 zł z przeznaczeniem na usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Celestynów, o kwotę  3.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup sprzętu sportowego do zajęć na 

boisku sportowym „Orlik” w Celestynowie. Autopoprawką zmniejsza się wydatki majątkowe w 

zadaniu inwestycyjnym „Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Regucie” o kwotę 47.171,00 zł, 

jednocześnie zwiększa się wydatki majątkowe w dziale 750 rozdziale 75095 § 6050 o kwotę 

47.171,00 zł  z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego „Termomodernizacja gminnych 

obiektów użyteczności publicznej”.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu połączone Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2015 rok. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt b). 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 

2015-2025. 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy na zaopiniowanie przez Komisje 

połączone autopoprawki do omawianego projektu uchwały, która została przedstawiona w dniu 

wczorajszym ustnie. 

 

Komisje zaopiniowały autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Celestynów na lata 2015-2025. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że dostosowano dane w załączniku Nr 1 w 2015 roku do 

zmian w zakresie dochodów bieżących i  wydatków bieżących wprowadzonych zarządzeniami Wójta 

Gminy Celestynów oraz uchwałą Rady Gminy. Dokonano zmniejszenia planowanych w 2015 

roku wydatków na realizację przedsięwzięcia „Dotacje celowe przekazane do samorządu 

województwa na inwestycje i zakupy inwestycyjne realizowane na podstawie porozumień 

(umów) między jst projekt "Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności …"Limit wydatków w 

2015 roku – 19.265,00 zł (zmniejszenie o kwotę 284,00 zł), Łączne nakłady finansowe: 

28.895,00 zł. Dokonano zmniejszenia planowanych w 2015 roku wydatków na realizację 

przedsięwzięcia „Przebudowa dróg po kanalizacji w Gminie Celestynów". Limit wydatków w 

2015 roku – 438.975,00 zł (zmniejszenie o kwotę 1.025,00 zł). Łączne nakłady finansowe: 

470.070,00 zł. Autopoprawką do załącznika nr 2 „Wykaz przedsięwzięć wieloletnich” 

wprowadza się nowe przedsięwzięcie pn. „Optymalizacja kosztów dystrybucji energii 

elektrycznej” z okresem realizacji w latach 2015-2017 przez Urząd Gminy w Celestynowie.  

Łączne nakłady finansowe – 49.200,00 zł. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu połączone Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów 

na lata 2015-2025. 
 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt c). 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 18/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 stycznia 

2015 roku w sprawie  udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu polegającej na zakupie i 

przekazaniu masy bitumicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 2715W w Dyzinie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w styczniu br. Rada Gminy podjęła uchwałę o udzieleniu 

pomocy powiatowi otwockiemu polegającą na zakupie i przekazaniu masy bitumicznej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 2715W w Dyzinie. Urząd Gminy w Celestynowie ogłosił postepowanie 

przetargowe na zakup masy bitumicznej w wyniku którego, najkorzystniejsza oferta cenowa 

przewyższała środki zaplanowane w budżecie na 2015 rok. W związku w powyższym aby 

zrealizować zadanie pomocy rzeczowej zabezpieczono w odpowiedniej wysokości środki w 

budżecie jak również zachodzi konieczność zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Otwockiemu polegającej na zakupie i przekazaniu masy bitumicznej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 2715W w Dyzinie.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu połączone Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 18/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 

stycznia 2015 roku w sprawie  udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu 



5 
 

polegającej na zakupie i przekazaniu masy bitumicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 

2715W w Dyzinie. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt d). 

Podjęcie uchwały w sprawie bezpłatnego przekazania składników mienia komunalnego 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Celestynowie. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że w 2015 roku Gmina zakupiła dla SPZOZ w 

Celestynowie Lampę Sollux. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu połączone Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie bezpłatnego przekazania składników mienia komunalnego 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt e). 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów  na czas określony. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt zakłada oddanie w dzierżawę na czas 

oznaczony (tj. okres 5 lat) części nieruchomości w Celestynowie dz. ew. 883/2.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu połączone Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów  na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt f). 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów  na czas określony. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt zakłada oddanie w dzierżawę na czas 

oznaczony (tj. okres 5 lat) części nieruchomości w Starej Wsi dz. ew. 707/1, 707/2 i 11/11 

pod komórki i garaże. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu połączone Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów  na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt g). 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów  na czas określony. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt zakłada oddanie w dzierżawę na czas 

oznaczony (tj. okres 3 lat) części nieruchomości w Starej Wsi dz. ew. 707/2 pod garaż. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu połączone Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów  na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

 Ad.pkt 2, ppkt h). 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów  na czas określony. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt zakłada oddanie w dzierżawę na czas 

oznaczony (tj. okres 5  lat) części nieruchomości w Starej Wsi dz. ew. 707/2, 707/1, 10/3 pod 

garaże i komórki. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu połączone Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów  na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt i). 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zmiana uchwały spowodowana jest zmianą stawek 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynikającą z podjętej uchwały nr 56/15 

Rady Gminy Celestynów z dnia 25 czerwca 2015 roku w sprawie wyboru metody ustalania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Celestynów oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty. Autopoprawką w uzasadnieniu powinien być zapis:,, (t.j. Dz. U. 

z 2013 r., poz. 1399 z późn. zm.)”. 
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Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu połączone Komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Autopoprawka została przyjęta. (12 głosów za). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad.pkt 2, ppkt j). 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Starej Wsi. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt zakłada zamiar połączenia w przyszłości 

przedszkola samorządowego w Starej Wsi i szkoły podstawowej w Starej Wsi w jeden Zespół 

Szkolno-Przedszkolny. Ten zamiar jeśli dojdzie do skutku będzie realizowany od 1 września 

2017 roku. Z analizy arkuszy organizacyjnych, zatwierdzanych w maju 2015 roku wynika, że 

w tym roku przez cztery miesiące od września do grudnia będziemy musieli poszukiwać 

środków finansowych, żeby zapewnić funkcjonowanie placówkom oświatowym w wysokości 

350.000 zł. Natomiast w przyszłym roku będziemy musieli znaleźć dodatkowe fundusze w 

wysokości około 700.000 zł. Nasza oświata gminna, pomimo faktu, że osiąga bardzo dobre 

wyniki powinna poszukiwać nowych rozwiązań. Podkreślił, że nie jest to likwidacja ani 

szkoły ani przedszkola. W naszej Gminie od wielu lat nie ma żadnej polityki oświatowej. Jak 

najszybciej należy opracować strategię rozwoju oświaty w Gminie. W przedszkolu w Starej 

Wsi będzie organizowany konkurs na Dyrektora tej placówki, ponieważ z dniem 31 sierpnia 

2015 roku kończy się umowa obecnej Pani Dyrektor. Jeśli pewnych decyzji nie podejmiemy 

w tym momencie to będziemy je mogli podjąć dopiero za 5 lat. Pracując nad strategią do 

dyskusji zaprosimy nauczycieli, rodziców, radnych. Później dopiero zostaną podejmowane 

kolejne projekty uchwał, które jeśli będzie taka wola, wprowadzą w życie ten zamiar. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że odbyły się dwie komisje w tym temacie: Komisja 

Oświaty i połączone Komisje. Połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały po burzliwej 

dyskusji pozytywnie. (7 głosów za, 3 przeciw, 2 wstrzymujące). 

 

Radny Henryk Floriańczyk wnioskował, aby w projekcie uchwały ująć wszystkie placówki 

w naszej Gminie. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek Radnego Henryka 

Floriańczyka. 

 

Wniosek nie został przyjęty. (5 głosów za, 7 głosów przeciw). 

 

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał, czy projekt w sprawie  zamiaru utworzenia Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Starej Wsi jest zgodny z prawem. 

 

Aplikant Jarosław Dąbrowski powiedział, że jak najbardziej projekt  jest zgodny z prawem. 

Jest to uchwała intencyjna i wyraża zamiar. 
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Radny Zbigniew Konefał zapytał czy w projekcie uchwały mógłby się pojawić zapis, że:,, z 

dniem 01 września 2017 r. zamierza się połączyć przedszkola samorządowe gminy 

Celestynów ze szkołami Gminy Celestynów”. 

 

Aplikant Jarosław Dąbrowski powiedział, że organ prowadzący może połączyć                          

w zespół prowadzoną przez siebie szkołę podstawową z prowadzonymi przez siebie 

przedszkolami mającymi siedzibę na obszarze objętym obwodem tej szkoły. Zatem zapis 

zaproponowany przez radnego, w którym objęlibyśmy w projekcie uchwały wszystkie 

placówki nie ma racji bytu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Starej 

Wsi. 

 

Uchwała została podjęta. (8 głosów za, 4 przeciw). 

 

Ad.pkt 2, ppkt k).  

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Celestynowie. 

 

Pani Kieler powiedziała, że potrzeba uchwalenia proponowanego projektu uchwały wynika z 

konieczności dostosowania obecnego statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Celestynowie do aktualnie obowiązujących przepisów, a w szczególności do dokonanych w 

ostatnim okresie przez ustawodawcę zmian w obowiązującym stanie prawnym oraz realizacją 

nowych zadań wynikających z ustaw. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad.pkt 2, ppkt l).  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Celestynów oraz ustalenia stawki 

takiej opłaty. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że zmiana uchwały spowodowana jest 

koniecznością ujednolicenia uchwały z aktualnym orzecznictwem organów nadzorczych. W 

uchwale Nr 56/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 25 czerwca 2015 roku w sprawie wyboru 

metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Celestynów oraz ustalenia stawki takiej opłaty, wprowadza się następujące zmiany: 

1.§ 1 otrzymuje brzmienie:  „W przypadku do nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy, dokonuje się wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi wnoszonej przez mieszkańców Gminy Celestynów stanowiącej  iloczyn liczby 

mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość oraz stawki opłaty ustalonej w § 2.”  2.§ 2 

otrzymuje brzmienie: „1.W przypadku, gdy odpady są zbierane i odbierane w sposób 

selektywny stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynosi 9,50 zł 

miesięcznie od jednego mieszkańca. 2. Ustala się wyższą stawkę opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w wysokości 18 zł miesięcznie od jednego mieszkańca, jeżeli 

odpady komunalne nie są w sposób selektywny zbierane i odbierane” 3.§ 5 otrzymuje 

brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Celestynów oraz ustalenia stawki 

takiej opłaty. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 3. 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

 

Ad. pkt 4. 

 

Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

 

Radny Henryk Floriańczyk zapytał co z mieszkańcami, którzy do końca roku zapłacili za 

odbiór odpadów komunalnych, czy będą musieli dopłacać po nowych stawkach. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że konsultacje trwają w tym temacie, jak zostanie to 

sprawdzone to odpowiedź zostanie udzielona. 

 

Ad. pkt 5. 

 

Sprawy różne. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że powołał na stanowisko Kierownika Zakładu 

Obsługi Szkół Panią Edytę Wrzosek. Powiedział, że chciałby się odnieść do słów Radnego 

Henryka Floriańczyka na zebraniu wiejskim w Celestynowie dotyczących opłaty za odbiór 

odpadów i przetargów przeprowadzonych przez Urząd Gminy. Urząd Gminy Celestynów 

zorganizował dwa przetargi i powiadomił o tym przetargu ponad dwadzieścia firm. Wśród 

tych firm zawiadomionych jest również firma Ekolider, o której Radny wspomniał. 

Dokumenty są dostępne do wglądu. 

 

Radny Henryk Floriańczyk powiedział, że on wójtowi nic nie zarzuca. Jako radny 

sugerował tylko, żeby drugi przetarg też unieważnić, ponieważ różnica pomiędzy pierwszym i 

drugim przetargiem była śmieszna – kwota była niższa tylko o około 30.000 zł. Można było 



10 
 

ogłosić trzeci przetarg. Zwróci się w tej sprawie o pomoc do prawników. Będzie z 

niecierpliwością czekał na przetargi, które się rozstrzygną w Pilawie i Kołbieli. 

 

Ad. pkt 6. 

Protokoły z posiedzeń Sesji z dnia 26 maja 2015 roku i 25 czerwca 2015 roku zostały przyjęte. (12 

głosów za). 

 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady Sesji. 

 

 

 

 

                                                                        Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                             Romuald Ziętala 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Katarzyna Świderska 


